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Vooraleer we een kort verslag uitbrengen over het symposium, houden wij ons eraan om de
organisatoren te feliciteren. Ze hebben dit schitterend gedaan.  Eerst en vooral werd het
symposium een groot succes door de vele barbets die aanwezig waren.
 
De dag begon met de keuringen. De aanwezig keurmeesters hebben alle barbets grondig
beoordeeld zowel op hun vacht als op hun bouw.
 
Elke barbet kreeg een  gedetailleerde beoordeling op papier, waardoor deze keuringen wat
langer duurden dan voorzien.
 
Sommigen vonden het spijtig dat het symposium daardoor aan tijd verloor, maar achteraf
gezien hebben deze keuringen er wel voor gezorgd dat iedereen goed op de hoogte was van
de kwaliteiten en de beperkingen van zijn hond.
 
 
Doordat het symposium later begonnen is, werd het aantal slides beperkt. Uren
onderzoekswerk werden samengevat en alles werd op een rijtje gezet. Een aantal deelnemers
waren teleurgesteld omdat niet alle ingediende vragen behandeld zijn, maar uiteindelijk zijn we
ervan overtuigd dat de club deze vragen en de ingediende documenten in toekomst nog zal
benutten. Wij hopen dan ook dat deze documenten en vragen aan bod zullen komen in het
symposiumverslag.
 
 
Hieronder vindt u in grote lijnen de resultaten van het symposium:
 
 
 
 
 
    -  Er zijn geen oude en nieuwe barbetlijnen. Zelfs de DNA-analyses tonen dat er geen
verschillen zijn.   

        
    -  De vacht moet gekruld zijn: een beetje, matig of veel.  

        
    -  Omdat de barbet zeldzaam is, wordt er minder aandacht geschonken aan de grootte. Dit
op voorwaarde dat de fokkers proberen om kleine teven te koppelen met een sterkgebouwde
reu en omgekeerd.   

        
    -  Enkel de database die gemaakt werd door Renate Zuber Morgenthaler (van de Zwitserse
barbetclub) is valide. Wij willen haar dan ook persoonlijk bedanken omdat zij al meer dan 15
jaar alle gegevens zorgvuldig bewaart.   
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Bij het begin van het symposium, hebben de organisatoren een slagzin van een lid van onze
Barbetclub Belgium geprojecteerd: 'I have a dream... le rêve que tous les barbetiers
s'entendent'. Het is uiteraard nog wat vroeg om te beslissen of deze droom werkelijk zal
uitkomen. Tijdens het symposium werden er alvast heel wat nieuwe contacten gelegd en
iedereen hield er alvast rekening mee dat er geen oude of nieuwe barbets bestaan. Het zijn
allemaal gewoon barbets!
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